
 

 

 

 

Geachte gemeenteraad, 

 

De komende maanden wordt er gesproken over de OV-visie en de OV-concessie. Dé kans om 

veranderingen in het openbaar vervoer te realiseren! Wij zijn een initiatief gestart om ervoor te zorgen dat 

er wordt gekeken naar de mogelijkheden voor een nachtelijk vervoersnetwerk binnen Holland Rijnland. 

Vorige week is er in de gemeente Teylingen een motie aangenomen waar de steun voor een nachtelijk 

vervoersnetwerk werd uitgesproken en wij zouden graag zien dat er in de gehele regio soortgelijke 

initiatieven worden ondernomen. Het voordeel van een nachtelijk vervoersnetwerk is dat wij daarmee 

onze regio kunnen laten aansluiten op de OV-netwerken van Amsterdam, Den Haag en Rotterdam. Het 

zorgt er tevens voor dat het OV-gebruik gestimuleerd wordt en daarmee de bereikbaarheid van Holland 

Rijnland wordt vergroot. Dit is niet enkel belangrijk in de 24-uurseconomie, maar ook voor stedelijke 

recreatie. Wij vinden dat het in 2018 mogelijk moet zijn om ook na half een op Leiden Centraal een bus 

naar huis te kunnen nemen en daarom gaan wij graag met u hierover het gesprek aan. 

Het zou een mooi signaal zijn als we van onderop kunnen laten zien dat gemeenteraden in staat zijn om de 

onderlinge raakvlakken te vinden en afspraken met elkaar te maken. Het komende jaar komen er grote 

uitdagingen op onze regio af. Laat dit een goede stap zijn in een nieuwe fase van intergemeentelijke 

samenwerking. Laten we dit samen oppakken. 

Voor meer informatie kan er contact worden opgenomen met: sonnyspek@hotmail.com.  

 

Wij hopen op een positief ontvangst van u. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Sonny Spek  Evon Zevenbergen  Joren Noorlander 

DURF   Nieuw Elan    D66 

Katwijk  Alphen aan den Rijn  Teylingen    

mailto:sonnyspek@hotmail.com

